
JAARVERSLAG 1914 
der afdeeling Noord-Holland der Nederlandsche Maatschappij 

tot Bevordering der Tandheelkunst. 

Het jaar 1914, het eerste levensjaar van de Afdeeling 
Noord-Holland is niet een jaar geweest, waarin zich het ver-
eenigingsleven door bijzonder markante gebeurtenissen 
openbaarde. Afgezien van het heugelijke feit van haar ge-
boorte, den 24sten Januari 1914, heeft de afdeeling Noord-
Holland niet die activiteit kunnen ten toon spreiden, die de 
Amsterdamsche tandheelkundigen van de A. T. V. zaliger 
gewend waren. Als direct gevolg van haar jong bestaan, 
droegen de algemeene vergaderingen, dit jaar gehouden, 
over 't algemeen een huishoudelijk karakter. 

Op de eerste Algemeene Vergadering, welke plaats had 
onder leiding van den Heer . B r u s k e, werd het concept 
Huishoudelijk Reglement behandeld en goedgekeurd en 
werd een definitief afdeelingsbestuur gekozen en aldus 
samengesteld: 

de Heer J. A. Salomons, Voorzitter; 
„ H. G. P i t s c h, 	Vice-Voorzitter; 

„ 	„ A. B a a n d e r s, 	le Secretaris; 
„ J a c. J. S o n, 	Penningmeester; 

„ 	„ J. Helder, 	2e Secretaris. 
Tot afgevaardigden naar het Hoofdbestuur der , Maat-

schappij werden gekozen de H.H. W. C. K o 1 d e w ij n en 
J. S. Br u s k e, van wie de laatste de benoeming alleen 
onder voorbehoud, d. i. tot aan de volgende algemeene 
vergadering aanvaarde. 

Op de tweede Algemeene Vergadering, gehouden den 2den 
Mei 1914, werden enkele wijzigingen gebracht in het Afdee- 
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lingsreglement; tot definitieve afgevaardigden naar het 
Hoofdbestuur gekozen de H.H. W. C. K o 1 de w ij n en 
A. A. H. H a m e r, en tot hun plaatsvervangers de H.H. 
F. Duyvensz en Dr. M. J. F. Schutte. 

De commissie B. O. U. T. werd samengesteld uit de Heeren: 
H. B. de Jonge Cohen, J. Wirtjes en D. 
Frenke1. 

De commissie voor beroepsbelangen uit de Heeren: H. B. 
de Jonge Cohen, Jac. J. Son enH. G. Pitsch. 

Het was ook op deze vergadering dat het voorstel van den 
Heer de J o n g e Co hen, het z.g. bindende besluit, 
vaststellende de verhouding der leden der afdeeling, aan 
ziekenfondsen verbonden, tot de Besturen dier ziekenfondsen 
zijn beslissing kreeg. Na een referendum, gehouden door 
den Heer Pi t s c h, werd het bindende besluit aangenomen. 

Op voorstel van den Heer Br us k e werd het hoofd-
bestuur van de aanname van dit bindende besluit in kennis 
gesteld met het verzoek dit besluit bindende te maken voor 
alle afdeelingen der Maatschappij in den lande. 

Zooals alles en iedereen heeft ook de afdeeling, gedurende 
de tweede helft van dit eerste jaar, den invloed ondergaan 
van den oorlogstoestand en de mobilisatie. Juist toen de 
tijd der voorbereiding van de reglementaire September-
Vergadering naderde, was de belangstelling voor afdeelings-
aangelegenheden zoodanig, dat het Bestuur besloot de 
September-Vergadering te laten vervallen. 

Eenmaal kwamen in deze dagen de leden in grooten getale 
bijeen om te luisteren naar de Voordracht van Dr. v a n 
Loon uit Utrecht, over „Behandeling van Kaakfracturen", 
een onderwerp, waarvoor ook al door de tijdsomstandig-
heden, bijzondere belangstelling bleek te bestaan. 

Van het Hoofdbestuur der . Maatschappij eenerzijds, en 
van de Onder-afdeeling Amsterdam anderzijds, werden 
geen bijzondere opdrachten ontvangen. Mededeelingen aan 
de leden vanuit het Hoofdbestuur, werden naar de Af-
deelingsleden doorgezonden. 
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Van de Commissiën, met name de Commissie B. O. U. T. 
en de Comm. voor Beroepsbelangen, kan ik U geen bijzonder-
heden meedeelen, daar het mij niet bekend is, in hoeverre de 
genoemde commissiën gedurende het afgeloopen jaar, 
gelegenheid hadden in actie te komen. 

Omtrent den toestand der geldmiddelen zal de Penning-
meester U zoo aanstonds verslag uitbrengen. 

Het ledenaantal, bij de stichting der Afdeeling 62 bedra-
gende, steeg in den loop van dit eerste jaar op 73, dus een 
vermeerdering van 11 leden, waarvan 5 jonge, pas geves-
tigde collega's. 

Gelet op het feit, dat onze professie in de provincie Noord-
Holland ongeveer 95 vertegenwoordigers telt, is 73 een zeer 
verblijdend aantal. Toch meen ik goed te doen, dit jaarver-
slag te besluiten met het verzoek aan alle leden om dáár, 
waar zich de gelegenheid voordoet, onze „losloopende" 
collega's te animeeren en voor het lidmaatschap der Afdeeling 
te winnen, want toch zeker ligt in het aantal leden een groot 
deel van de kracht van onze organisatie. 

A. BAANDERS, 
Secretaris. 


